
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jerzego Wcisłę 

na 14. posiedzeniu Senatu 

w dniu 18 sierpnia 2020 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra gospodarki morskiej i żeglugi śródlądowej Marka Gróbarczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

3 lipca otrzymałem odpowiedź z Pana ministerstwa na oświadczenie w sprawach związanych z budową 

kanału przez Mierzeję Wiślaną. Niestety, odpowiedź, choć obszerna, dotyczyła tylko 3 z 6 zadanych pytań. 

Nie padły żadne odpowiedzi dotyczące objęcia inwestycją portu morskiego w Elblągu, chociaż ministerstwo 

w propagandowych materiałach i wypowiedziach przez cały czas mówi o wielkich korzyściach, jakie Elbląg 

osiągnie z powodu wybudowania kanału. Proszę zatem o ścisłą odpowiedź na następujące 2 pytania. 

Czy tor wodny w porcie morskim w Elblągu zostanie w ramach wykonywania inwestycji budowy kanału 

przez mierzeję dostosowany do parametrów tegoż kanału? 

Jeżeli program budowy kanału nie obejmuje przystosowania portu w Elblągu do parametrów kanału, to na 

jakich dokumentach opiera się uzasadnienie ekonomiczne tej inwestycji? Proszę o wskazanie tych dokumen-

tów. 

Jerzy Wcisła 


